
Presentation av valberedningens förslag 
inför IFK Norrköpings årsmöte 2025 

Valberedningens kommentar 

Grundläggande för valberedningens arbete har varit analys och förståelse. Genom att med 

stor noggrannhet sätta sig in i föreningens verksamhet har vi skapat vår bild av vad 

föreningen behöver få ut av en styrelse och vilken roll som styrelsen behöver fylla. Utifrån 

resultatet av vår analys har vi arbetat för att hitta kandidater som har rätt egenskaper i 

form av kompetenser, personlighet, kapacitet och inställning, så att den nya styrelsen har 

förutsättningar att klara det uppdrag som den har framför sig. 

IFK Norrköpings medlemmar har bidragit med ett stort antal nomineringar, vilket vi är 

väldigt glada för! Det engagemang och den kraft som vi mött, både bland de som 

nominerats och de som givit förslagen, är helt enastående och har givit oss mycket råg i 

ryggen och många goda insikter. Den energi som uppbringats i vår kontakt med 

medlemmar och andra runt föreningen bådar mycket gott inför framtiden och vi hoppas 

att denna kommer kunna gå att fångas upp på ett eller annat sätt, det blir en utmärkt 

uppgift för den kommande styrelsen. 

Bland de nominerade har vi valt ut ett antal kandidater till en mer noggrann 

urvalsprocess. Förutom att hitta de roller och kompetenser som en 

styrelsesammansättning kräver, har vi också velat finna en gruppdynamik och kemi 

mellan de föreslagna personerna. På så sätt vill vi säkerställa att vi skapar bästa 

förutsättningar för att kommande styrelse kommer kunna fungera som ett gediget team, 

och att den har förutsättningar att samverka som en enhet. Förutom att vi varit noga med 

referenstagning har kandidaterna fått genomgå ett team- och individtest. Vi avser 

presentera resultatet av detta mer ingående på årsmötet. 

Valberedningen genomför tillsammans med professionell ledning även en onboarding-dag 

för våra föreslagna styrelsemedlemmar. Detta genomförs som en heldagsövning, med syfte 

att lära känna varandra, gå igenom föreningens aktuella förutsättningar, diskutera 

styrelsearbete och säkerställa att alla är förberedda på uppdraget på bästa sätt. Effekten av 

detta hoppas vi blir att styrelsen är förberedd och startklar direkt efter årsmötet. Alla 

inblandade är fullt medvetna om att det är medlemmarna som väljer styrelse på årsmötet, 

så medverkandet sker utan garantier för att man blir vald. Trots detta är medverkan på 

dagen komplett, vilket vi tycker bådar mycket gott och visar på ett bra driv inom gruppen! 

Här kommer valberedningens förslag på styrelse. 






























